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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

,,Fejlesztés - forrás nélkül? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gyurcsány Ferenc gyermek-, ifjúsági és sportminiszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Ön a közelmúltban egy kormányszóvivői tájékoztatón azt mondta, hogy „új programokat
indítunk, a gyermek- és ifjúsági szabadidős létesítmények fejlesztése mögött egy újszerű
szándék húzódik meg : építsük újjá az ifjúsági klubokat és az ifjúsági házakat ."
Ezen kijelentése után mindenképpen meglepetéssel tapasztaltuk, hogy a Gyermek-, Ifjúsági és
Sportminisztérium költségvetési fejezetében az ifjúsági házak, klubok „fejlesztésére",
valamint az ifjúsági szálláshelyek „fejlesztésére" egyetlen forint sem áll rendelkezésre .

Mindezek alapján kérdezem Miniszter úrtól, milyen forrásból gondolja lehetségesnek az
ifjúsági házak, klubok és szálláshelyek fejlesztését a 2004-dik esztendőben?

Várom megtisztelő válaszát.

Országgyűlés Hivatala
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